

Direction: For this part, you are allowed 30 minutes to write an essay with the title. Harmonious Dormitory Life. You are required to write at least 120 words following the outline given below:

1. 校园宿舍生活有时会出现不和谐的现象；
2. 和谐的宿舍生活对学生很重要；
3. 如创建和谐的宿舍生活；

Harmonious Dormitory Life

枪哥讲解：

播放

写作训练方法：

构思方法：5W1H

What: harmonious dormitory life

Who: students

Where: college

Why: education(scores), friend

How: responsibility

中文：

现在人们广泛认可，在大学宿舍中有一些不和谐的现象。就我而言，和谐的宿舍生活对于学生们有一种巨大的影响。有几个理由去支持我的想法。

首先，和谐的宿舍生活帮助学生们取得更高的成绩。这是因为他们能够睡得好并且在教室里面感到精神爽朗。第二，住在和谐宿舍氛围中的学生倾向于变成亲密的朋友。例如，我仍然和我在大学里的室友保持联系。因此，所有的学生都应该和室友相处融洽。

考虑到和谐宿舍生活的重要性，宿舍里的每个人都应该知道自己的责任。因此，学生一进入大学，校方就需要立刻教育他们。

范文：

It is now widely acknowledged that there are some disharmonious phenomena in college dormitories. As for me, harmonious dormitory life has a great influence on students. There are several reasons to support my idea.

First, harmonious dormitory life helps students get higher scores. This is because they can sleep well and thus feel fresh in classroom. Second, students living in harmonious dormitory atmosphere tend to become close friends. For example, I still keep touch with my dorm mates in my college. As a result, all students should get along well with their dorm mates.

Considering the importance of harmonious dormitory life, everyone in a dorm should be aware of his or her responsibility. Therefore, college authorities need to educate students immediately after they enter their colleges.